
Referat årsmøte i Leirfivel Velforening 2024 

Dato:  
30.04.2024 

Sted:  
Lekeplass mellom Austråttlia og Austråttbanen 

Til stede: 
Styret v/ Kjartan Nilsen, Debbie Sandven, Jorunn Vik, Stian Rustad, Kristine Tveten. Ca 20 beboere. 

 

Sak 1: Godkjenning av innkalling 
Møteinnkalling godkjent uten innvendinger. 

Sak 2: Økonomi 
Kjartan orienterte om regnskapet for 2023, som gjengitt i møteinnkalling. 

- Ingen store utgifter i 2023 

- Resultat på ca 18k og ca 89600 på konto ved årsskiftet 2023/2024. 

Ingen store utgifter var planlagt for 2024 i møteinnkalling 

- Det ble vedtatt på årsmøte å plante frukttrær (se pkt 7.3) på passende steder på fellesarealene. 

- Inkludert kostnadene til frukttrær budsjetteres det med overskudd på ca 8500 i 2024 og ca 98k 

på konto ved årsslutt. 

 

Regnskap 2023: 

Inngående 1/1-23 71 582,26 

Utlegg dugnad og kantklipper -2 385 

Web/regnskapssystem -6 450 

Innbetaling kontingent (55 mdl) 27 600 

Gebyr bank -1 009,50 

Kundeutbytte bank 168 

Renteinntekter bank 107 

Resultat 18 030,50 

  

Utgående 31/12-22 89 612,76 

 

Budsjett 2024: 

Inngående 1/1-24 89 612,76 

Utlegg dugnad -5 000 

Web/regnskapssystem -6 450 

Frukttrær -10 000 

Innbetaling kontingent (60 mdl) 30 000 

Resultat 8 550 

  

Utgående 31/12-24 98 000 



Sak 3: Medlemmer 
- 55 betalende medlemmer. Litt ned fra 57 året før. Ønsker å spre info i nabolaget for å øke 

andelen til over 60 for 2024.  

- Infoblad i postkassen i april ser ut til å være vellykket med godt oppmøte på årsmøtet.  

- Oppfordres til økt bruk av siden på Facebook. 

- To nye medlemmer etter infoblad 

 

Sak 4: Styret 
- Kristine slutter i styret etter eget ønske. 

- Jeremy Mazzilli (Austråttlia 18) ble valgt inn som nytt styremedlem. 

 

Sak 5: Framtidige planer 
- Styret foreslår å i løpet av de neste årene satse mer på enkelte utvalgte lekeplasser, primært 

den nederst i gangstien mot Maxi. 

- Styret har behov for at beboerne, spesielt de med nær tilknytning til denne lekeplassen, 

engasjerer seg.  

- Thomas Førland fra Austråttbanen 49 og Kristine fra Austråttbanen 44 er villige til å bidra. 

- Det må utarbeides et forslag som skisserer ønsket utforming med tilhørende tids- og 

kostnadsestimat. 

- Det ytres ønske om nytt huskestativ med vanlige husker som erstatning for dagens stativ. 

- Det er ønskelig å søke om tilskudd til prosjektet.  

- En relativt detaljert plan er nødvendig for å kunne søke om tilskudd fra Sandnes kommune og 

evt andre.  

- Frist for søknad hos Sandnes kommune er 1 mars. Maks 50% / 35k. 

https://www.sandnes.kommune.no/sti/idrett-park-og-friluftsliv/parker-og-

friomrader/lekeplasser/sok-om-stotte-til-lekeplass/ 

- Siden beløpet for en slik oppgradering er høyt må planene godkjennes av årsmøtet, evt i form 

av ekstraordinært møte, før man setter i gang. 

 

Sak 6: Tilstand på lekeplassene 
- Velforeningen råder over totalt syv lekeplasser/fellesområder. 

- Møteinnkallingen oppsummerte tilstanden for de enkelte lekeplassene og behov for 

vedlikehold/tiltak som dannet grunnlaget for foreslåtte dugnadsjobber. 

- Det kom ingen bemerkninger av betydning til denne oversikten. 

- Hver enkelt fant en passende dugnadsjobb etter egne preferanser.  

Sak 7: Eventuelt 

7.1 – Gjødsling 
- Solvor i Austråttbanen 32 har i mange år gjødslet bed i nabolaget. Hun ber om at noen andre 

overtar denne jobben. 

- Et medlem meldte seg til å gjødsle på årets dugnad, spesielt nær Volleyballbanen. 

- Det ble for øvrig uttrykt noe skepsis til behovet og hensikten med å gjødsle for mye, da det 

også medfører økt behov for klipping av trær og busker. 

7.2 - Pris for å kjøpe seg fri fra dugnad 
- Det kom innspill om at prisen (500,-) for å kjøpe seg fri fra dugnad er for lav og forslag om å 

øke denne til 1000,- for å få flere til å delta på dugnad. 

https://www.sandnes.kommune.no/sti/idrett-park-og-friluftsliv/parker-og-friomrader/lekeplasser/sok-om-stotte-til-lekeplass/
https://www.sandnes.kommune.no/sti/idrett-park-og-friluftsliv/parker-og-friomrader/lekeplasser/sok-om-stotte-til-lekeplass/


- Styret poengterte at dugnaden er tillitsbasert og at vi ikke fører oversikt over hvem som gjør 

hva og når. Således er også plikten til å betale ekstra når man ikke bidrar med arbeid også 

tillitsbasert. Det anses som lite trolig at økt sats, gir utslag på hverken deltagelse på dugnad 

eller betaling for fritak. 

- Forslaget fikk kun to stemmer og ble avslått. 

7.3 – Frukttrær 
- Det kom innspill om å kjøpe inn frukttrær av ulik type og plante på passende steder fordelt 

på fellesarealene. 

- Det ble anslått kostnad til ca 500kr per tre av en passelig høyde 

- Forslaget ble godkjent av årsmøte med nesten enstemmig håndsopprekning. 

- Jeremy vil forslå steder å plassere 10-15 trær og lede arbeidet med beplantning. Det er 

naturlig å kalle inn til en egen dugnad for dette arbeidet. 

7.4 – Soping av gatene 
- Det kom innspill om å leie utstyr for å sope gater og gangstier i området for sand og grus. 

- Det var ikke tydelig hvor mye dette vil koste eller hvordan arbeidet skulle gjøres. 

- Dette er i utgangspunktet kommunens oppgave. 

- Mange naboer har allerede sopet foran egen bolig.  

- Flertallet avslo å bruke penger på dette i år. 

7.5 – Uønsket besøk på volleyballbanen 
- Det klages på at benkene ved volleyballbanen tidvis benyttes av personer som ruser seg. 

- Typisk blir benkene flyttet til utkanten av området.  

- Det har vært minst et tilfelle der det også er fyrt opp bål. 

- Velforeningen har svært begrenset mulighet til å hindre dette. 

- Det ble ikke foreslått tiltak for å begrense dette. 

7.6 – Beplantning ved volleyballbanen 
- Det ble foreslått å plante mer busker i overkant av volleyballbanen. 

- Det har nylig blitt fjernet betydelig mengde busker/trær i området. 

- Det innvendes at slik beplantning kan øke problemet med rusmisbruk i området. 

- Det er lav interesse for å plante noe mer her. 

7.7 – Lys på gangsti ved volleyballbanen 
- Det bemerkes at det er mørkt på gangstien som leder fra volleyballbanen og mot sentrum.  

- Dette er kommunens område og utenfor velforeningens mandat. 

- Velforeningen vil se om den kan rette et forslag til kommunen om ny/bedre belysning i 

området. 


